
 
LIETUVOS SKAUTIJOS 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLO IŠRAŠAS 

2025-02-10, Nr. XXVIII–9 

 

Lietuvos skautijos tarybos nariai į posėdį kviesti elektroniniu paštu. 

 

Posėdžio pirmininkas: Ieva Brogienė. 

Posėdžio sekretorė: Dovilė Židonytė. 

 

Dalyvauja 14 Tarybos narių: Ieva Brogienė, Vytautas Beniušis, Agnė Dambrauskaitė, 

Donatas Kaminskas, Asta Kederytė, Domas Nutautas, Silvija Nareckienė, Janina Žvirblytė 

Paslavičienė, Urtė Petrulytė, Paulius Ribakovas, Edvinas Šereiva, Goda Jackutė, Solveiga 

Lizdenienė, Vilma Mingailienė. 

 

Posėdyje nedalyvauja: Akvilė Milkevičiūtė. 

 

Kvorumas yra. 

 

Dalyvauja 12 Pirmijos narių: Laurynas Beleška, Laurynas Jonikas, Gabrielė Kučytė, 

Dominykas Masiulis, Katarina Marija Nizovec, Justina Paslavičiūtė, Kamilė Pašukytė, Viltė 

Rabazauskaitė, Vainius Sarapas, Elzė Urbietytė, Dominykas Židonis, Dovilė Židonytė. 

 

Dalyvauja 1 Kontrolės komisijos narys: Lukas Kornelijus Vaičiakas. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Strateginio veiksmų plano 2024 probleminių rodiklių/krypčių aptarimas. 

2. Strateginio veiksmų plano 2025 peržiūra, klausimai – atsakymai, tvirtinimas. 

3. LS 2024 metų veiklos/finansinės ataskaitos aptarimas ir išvados Suvažiavimui 

tvirtinimas. 

4. Skautų namo situacijos pristatymas ir veiksmų planas. 

 

1. SVARSTYTA. Strateginio veiksmų plano 2024 probleminių rodiklių/krypčių 
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aptarimas. 

Pristato: Gabrielė Kučytė. 

Aptariami tik 2024 m. rodikliai kurie nėra pasiekti. 

1) Rodiklio pavadinimas: Narystę nutraukusių narių skaičiaus riba. Numatytas rodiklis – 

10%, pasiektas rezultatas – 27,05%. Rodiklis buvo numatytas neatlikus analizės. 

2) Rodiklio pavadinimas: Procentai užimančių pareigas nuo bendro 18-29 m. narių 

skaičiaus. Numatytas rodiklis – 25%, pasiektas rezultatas – 21,30%.  

Laurynas Beleška pristato siūlymą, kad reikia skaičiuoti ne nuo bendro skaičiaus, o tik 

nuo tų, kurie nepriklauso jaunimo programai (nėra vyr. skautai) ir fokusuotis į gildijas 

ir tų žmonių veiklą skautijoje. 

Ieva Brogienė siūlo tą punktą skaidyti į dvi eilutes ir turėti skaičių, kurie vykdo 

jaunimo programą, ir kurie nevykdo jaunimo programos. Nepašalinti visų, kurie 

vykdo jaunimo programos. 

Nuo 2025 m. išskaidyti rodiklį į dvi eilutes. 

3) Rodiklio pavadinimas: Procentai einančių jaunimo programą nuo bendro 18-29 m. 

narių skaičiaus. Numatytas rodiklis – 50%, pasiektas rezultatas – 43,81%.  

4) Rodiklio pavadinimas: Dalinimosi gerosiomis patirtimis iniciatyvų skaičius 

kiekvienam kraštui/konferencijai. Numatytas rodiklis – 1, pasiektas rezultatas – 0,73. 

Organizacijoje nėra įpročio dalintis gerosiomis patirtimis, komunikacijos skyrius šiais 

metais skirs tam fokusą. 

5) Rodiklio pavadinimas: Narių skaičius organizacijoje. Numatytas rodiklis – 2800, 

pasiektas rezultatas – 2746.  

6) Rodiklio pavadinimas: Skaičius kraštų/konferencijų, kurių nariai įsitraukia į kiekvieną 

viešą derinimą. Numatytas rodiklis – 8, pasiektas rezultatas – 3.  

Domas Nutautas mano, kad žodis „kiekvieną“ šiame rodiklyje reiškia, kad 

skaičiuojame vidurkį skirtingų kraštų/konferencijų pagal tai kiek „kiekviename“ 

derinime buvo atstovų. 

Gabrielė Kučytė perskaičiuos rodiklį pagal Domo Nutauto siūlymą iki 2025 02 25. 

7) Rodiklio pavadinimas: Krašto/konferencijos vienetų skaičius procentais, 

organizuojančių veiklas tarptautiniu lygmeniu. Numatytas rodiklis – 20%, pasiektas 

rezultatas – 11,88%.  

8) Rodiklio pavadinimas: Kiekviename krašte/konferencijoje įvykusių mokymų skaičius. 

Numatytas rodiklis – 11, pasiektas rezultatas – 6.  

9) Rodiklio pavadinimas: Procentas suaugusių narių iš kiekvieno krašto/konferencijos, 
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kurie žino savo atsakomybes ir funkcijas krizinių situacijų metu. Numatytas rodiklis – 

10%, pasiektas rezultatas – 5,45%.  

 

NUTARTA. Išklausyta.  

 

2. SVARSTYTA. Strateginio veiksmų plano 2025 peržiūra, klausimai – atsakymai. 

Pristato: Gabrielė Kučytė. 

Dominykas Židonis pristato, kad reikia išsiaiškinti, kaip matuojame ir vertiname sekančiais 

metais  2.2.1. punktą: Skautų, oro skautų ir jūrų skautų įgalinimas vykdyti savo pobūdžio 

veiklas. 

Ieva Brogienė pasiūlo Tarybos darbo grupę, kuri dirba su jaunimo programa kartu su jaunimo 

programos koordinatoriumi turi susiskambinti ir pateikti Tarybai tikslų pasiūlymą, ką keisti 

šiame punkte reikėtų iki vasario 25 d. 

Laurynas Beleška siūlo pakeisti rodiklio pavadinimą: Procentai užimančių pareigas nuo 

bendro 18-29 m. narių skaičiaus  ir skaičiuoti tik tuos, kurie nevykdo jaunimo programos. 

Ieva Brogienė siūlo išskaidyti į dvi eilutes, kad nepamesti nei vienos grupės narių.  

Vienbalsiai pritarta išskaidyti į dvi eilutes punktą formuluojant taip: Procentai užimančių 

pareigas nuo bendro 18-29 m. jaunimo programos dalyvių skaičiaus ir Procentai užimančių 

pareigas nuo bendro 18-29 m. ne jaunimo programos dalyvių skaičiaus. 

Gabrielė Kučytė pristato rodiklį: Teigiami paminėjimai išoriniuose šaltiniuose (žiniasklaida, 

laikraštis, radijas, prezidento įrašas ir t.t.). Reikėtų keisti rodiklį, nes skaičius buvo nustatytas 

neatlikus analizės.  

Vytautas Beniušis siūlo sekti tik nacionalinės spaudos teigiamus paminėjimus. 

Urtė Petrulytė siūlo punktą dalyti į dvi dalis „nacionalinė spauda“ ir „regioninė spauda“. 

Ieva Brogienė siūlo komunikacijos skyriaus koordinatorei su Tarybos nariais kurie susiję su 

komunikacija susiskambinti ir pakalbėti apie šį rodiklį ir pateikti siūlymą iki 2025 02 25. 

 

NUTARTA. Jaunimo programos koordinatorius su Tarybos darbo grupe iki vasario 25 d. 

pateikia Tarybai pasiūlymą dėl 2.2.1. punkto: Skautų, oro skautų ir jūrų skautų įgalinimas 

vykdyti savo pobūdžio veiklas; Išskaidyti rodiklį Procentai užimančių pareigas nuo bendro 

18-29 m. narių skaičiaus į Procentai užimančių pareigas nuo bendro 18-29 m. jaunimo 

programos dalyvių skaičiaus  ir Procentai užimančių pareigas nuo bendro 18-29 m. ne 

jaunimo programos dalyvių skaičiaus; Komunikacijos skyriaus koordinatorė susiskambina su 

Tarybos nariais iki vasario 25 d. ir Tarybai pateikia rodiklio: Teigiami paminėjimai 
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išoriniuose šaltiniuose (žiniasklaida, laikraštis, radijas, prezidento įrašas ir t.t.) pakeitimus. 

 

3. SVARSTYTA. LS 2024 metų veiklos/finansinės ataskaitos aptarimas. 

Pristato: Gabrielė Kučytė 

Gabrielė Kučytė pristato finansinę ataskaitą.  

Gabrielė Kučytė pristatė strateginį veiksmų planą 2024 pagal rodiklius ir įvykdytas veiklas 

pagal patvirtintą LS 2024 metų veiklos planą.  

 

NUTARTA.  Išklausyta. 

 

4. SVARSTYTA. Skautų namo situacijos pristatymas ir veiksmų planas. 

Pristato: Gabrielė Kučytė 

Gabrielė Kučytė pristato informaciją, kuri buvo pateikta ir elektroniniu paštu metų eigoje. 

Pristatyti visi padaryti darbai skirti siekiant renovuoti skautų namą.  

 

NUTARTA. Pirmija per savo posėdį susidėlioja veiksmų planą dėl skautnamio tvarkos 

sueigų metu. 

 

 

 

Tarybos pirmininkė                     Ieva Brogienė 

Posėdžio sekretorė Dovilė Židonytė 
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